
Nämndinitiativ till KS om utvärdering av genomförda möten, 
utbildningar och temadagar. 

 
Kommunen håller emellanåt utbildningar, temadagar mm för oss politiker och det ser 
vi som mycket positivt. Vad vi saknar är en kursutvärdering så deltagarna kan ge 
synpunkter om aktiviteten. 

Vi yrkar på att det efter sagda aktiviteter obligatoriskt genomförs en utvärdering och 
att denna snarast kommer alla berörda parter tillhanda. 
Vi anser att det är till nytta för oss alla i kommunens organisation. 

 

För Sverigedemokraterna i Nykvarn 
Mats Claesson 

Ledamot i Kommunstyrelsen



Nämndinitiativ angående KSO,s ledning av KS möten. 

Jag och KSO, Anders Önbäck, har tidigare debatterat KSO,s roll i styrningen av möten där 
jag hävdar att KSO inte har rätt att gå in och avsluta eller bryta pågående debatt så länge 
som ledamöter vill tillföra något i debatten men Anders Önbäck hävdar motsatsen. 

Jag har gjort efterforskningar och kan inte få fram något som emotsäger mina argument 
att debatten håller på tills den är klar och kan inte avbrytas av någon. Om det är så att 
jag har fel yrkar jag på att det visas upp var i kommunallagen eller arbetsordningen detta 
är skrivet. 

Jag yrkar också på att KS tar beslut om vilka regler som gäller för ovanstående i debatter 
under KS möten så att vi ledamöter inte behöver undra över det. 

För Sverigedemokraterna i Nykvarn 
Mats Claesson 
Ledamot i KS 

 

 



Nämndinitiativ till kommunstyrelsen om att tjänster som tillsätts i 
kommunens förvaltning ska redovisas för KS och att 
arbetsförfarandet ändras vid anställning eller liknande för 
närstående och vänner. 

1.På grund av den uppmärksamhet som vissa tillsättningar av tjänster fått hos 
Nykvarnsborna och det faktum att vi politiker tillhörde dom sista som fick reda på det 
kräver Sverigedemokraterna att kommunstyrelsen får full information om vilka 
tjänster som avses att utlysas på förvaltningen samt att KS direkt underrättas om 
vilka som tillsatts på platserna. Dessutom ska en fullständig förteckning av anställda 
inom förvaltningen tas fram och redovisas för oss. 

2.För att undvika liknande problem med misstankar om jäv och nepotism i framtiden 
kräver vi att det vid känsliga ärenden, t.ex släkt och vänskapsförhållanden ska 
besluten tas av en politiskt sammansatt grupp, KSAU, personalutskottet eller dyligt. 
Allt för att motverka ryktesspridningar av varierande sanningshalt. 

På punkt ett yrkar vi att vårt förslag antas och beslutas idag. 

Beträffande punkt två yrkar vi på att en utredning omgående startar för att se om 
förslaget är genomförbart eller kommer med ett eget förslag på hur problemet löses. 

Dagens hantering av dessa ärenden är inte tillfredställande. 

Sammanfattningsvis kan det bara konstateras att informationen till oss politiker, 
exempelvis rörande ovanstående ämnen idag är mycket dålig och måste snarast 
förbättras, allt för att stärka den demokratiska processen. 

För Sverigedemokraterna i Nykvarn 

Kjell Lindberg 

Mats Claesson 

Ledamöter i kommunstyrelsen. 

 


